



Styrelseprotokoll

Hampetorp-Odensbackens IF
2022-08-03

Närvarande: Tony Olsson, Jenny Stannisson, Johan Stannisson, Therese Tagebjer, Helena Hiltunen

§1 Mötets öppnande

Tony hälsar alla välkomna och öppnar upp mötet.

§2 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns.

§3 Föregående protokoll

Föregående protokoll läses igenom och godkänns.

§4 Ekonomi

Vi enas om att vi ordnar med försäljning av restaurangchansen, vi uppmanar alla lag att sälja detta förutom det nya yngsta laget. Tony trycker upp lappar för denna försäljning.

Sponsortavlan parkeringen – Anders har lagt upp kontaktuppgifter/fakturaunderlag på vårt delade dokument på drivern. Tony mailar ut till de befintliga sponsorerna och frågar om fortsatt intresse finns.

§5 Arbetsgrupper

Ungdom: Jenny berättar att HOIF har en alldeles egen hejarklack med barn, de har stora egentillverkade banderoller. De följer främst herrarnas matcher och är väldigt engagerade.

P06 har samarbete med Sköllersta och de ska nu köpa in ett gemensamt matchställ med båda föreningarnas logga på. För HOIF:s del ska detta finansieras från ungdom- och damsektionens kassa.

Herr: Herr planerar för att ha en pubkväll i höst.

Dam: -

Padel: - Therese berättar att serien fortsätter och att det blev många lag som anmälde sig, fler än vad hon hade trott från början. I början av sommaren gick ena räknaren i buren sönder men denna är nu lagad.

Vi enas om att köra med medlemspriser för padel á 120 kr per gång från och med 8 augusti och åtminstone augusti ut.

Anläggningen: Johan meddelar att näten på den ny små målen är ditsatt nu. Jenny berättar att servisen/innehållet i köket från rotundan är överflyttade till klubbhuset.

Cylindrarna på alla dörrar ska bytas. Innan detta ska nycklar delas ut. 50 nycklar är i nuläget beställda. Det ska vara ett dokument/en kvittens som personen som ska ha nyckel skriver under. Vi ska även ha ett delat googledokument där detta fylls i så att någon annan i styrelsen kan ta emot en inlämnad nyckel etc. Måndag den 22 augusti kl 18.00 är Helena, som ska ansvara för nycklarna, på Odenvallen för utdelning. Tony informerar ledarna om detta. Om de önskar hämta nyckel under annan tid får de kontakta Helena.

§6 Fotbollsskola

Igår hölls ett möte för ledarna inför fotbollsskolan vilket kändes peppande. Jenny berättar att diskussioner fördes om hur ledarna kan ta "kommandot" över de allra yngsta barnen och att det kan vara lite klurigt när de yngstas koncentration tryter.

Tony ska maila ICA-Mats att vi vill hämta saker på söndag den 7 augusti inför fotbollsskolan. Vi behöver bananer och äpplen, risifruitti, mackor, smör, pålägg såsom ost och gurka + eventuell laktosfria produkter/annan specialkost.

Personen som brukar ordna en lagfotografering på fotbollsskolan är inte tillgänglig denna gång men Jenny kan ta en bild. Klockan 9.00 på samlingen på måndag ska denna bild tas och sedan skickas för framkallning.

Kl 16.00 på söndag den 7 augusti ses vi i styrelsen på Odenvallen för att förbereda inför fotbollsskolan. Vi ska märka bollar och flaskor mm.

Therese kollar om det går att ordna så att brandbilen är på plats någon gång under fotbollsskolan, i slutet av veckan mellan kl 10-11.

Följande vuxna finns på plats under fotbollsveckan:

Måndag: Jenny, Tony, Johan och Helena P.

Tisdag: Johan, Helena P, Martina och Anette.

Onsdag: Jessica, Tommy och Martina.

Torsdag: Katarina, Malin och Anette.

§7 Övriga frågor

Rotundan – Tony har träffat Bertil och Meta från Samverkarna. De är intresserade av att göra något med rotundan och vill starta en förening som driver rotundan tillsammans med Samverkarna, HOIF samt Blended Voices (en kör som Meta har). Bertil och Metas tankar är att de ska kunna vara i rotundan, de tar hand om den och håller den i trim och att de betalar hyran. HOIF kommer att i sådant fall ordna ett avtal om att de har rätt att vara där/ändra om något annat skulle uppstå. Byggnaden ägs av HOIF men de investeringar som görs ägs av nya föreningen. Föreningen ansöker sedan om medel för renovering. Tanken är att träffas nästa onsdag den 10 augusti kl 19.00 på Odenvallen. Till föreningen är det lämpligt att det är två personer med från varje område. Tony tänker att vi frågar några övriga personer i HOIF om de kan tänkas vara med i denna förening.

I början av juni 2023 vill Samverkan ordna en kanalfestival, önskvärt om det finns någon representant från HOIF som närvarar för att planera detta också.

Jenny ska göra ett inlägg på hemsidan samt facebook där vi söker efter mer engagerade medlemmar till styrelsearbete samt andra olika poster.

§8 Nästa möte

Måndag den 5 september 18.30 på Odenvallen. Fundera på avslutningen mm.

§10 Avslutning

Tony tackar och avslutar kvällens möte.

Ordförande

Tony Olsson

Sekreterare

Helena Hiltunen